
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 41. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 maja 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Izby Notarialnej we Wrocławiu Lecha Borzemskiego 

Szanowny Panie Prezesie! 

Na trzydziestym siódmym posiedzeniu Senatu, w dniu 16 marca 2017 r. złożyłem oświadczenie, w którym 

prosiłem o interwencję Krajową Radę Notarialną w związku z postępowaniem Kancelarii Notarialnej  

oraz Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu. W związku z brakiem możliwości rozpatrzenia tego tematu 

przez Krajową Radę Notarialną zwracam się z uprzejmą prośbą o interwencję w załączonej sprawie bądź 

wskazanie organu właściwego do rozpatrzenia tej sprawy. 

W załączeniu odpis złożonego do Krajowej Rady Notarialnej oświadczenia oraz odpowiedź z Krajowej 

Rady Notarialnej. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 

 


